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Zápis z 34. zasedání Školské rady SUPŠS Železný Brod 

23. 10. 2018, 14.00–16.20 h 

Ředitelna SUPŠS 

Přítomni: Zbyněk Votoček, BcA. Zdeňka Fialová, JUDr. Iveta Hajlichová, 

Mgr. Petra Rybářová, Mgr. David Pospíšil, MgA. Libor Doležal 

Program: 

1. Reflexe předchozího jednání školské rady SUPŠS Železný Brod 

2. Schválení Výroční zprávy SUPŠS Železný Brod 2017/2018 

3. Ostatní, diskuze 

 

1. Reflexe předchozího jednání školské rady SUPŠS Železný Brod 

 

 GDPR – zapracováno do školního řádu 

 Otevřený dopis – osobní jednání obou stran proběhlo v ředitelně SUPŠS 

 Přítomnost koučky – setkání s pedagogickým sborem proběhlo v září 2018 

 Složení maturitní zkoušky z předmětu Počítačová grafika – lze absolvovat 

 Malírna – dle vyjádření hygienické stanice není porušována platná legislativa 

 Zastaralý software – nevýhoda pro absolventy školy 

 

 

2. Schválení Výroční zprávy SUPŠS Železný Brod 2017/2018 

Výroční zpráva SUPŠS Železný Brod 2017/2018 byla školskou radou schválena. Školská 

rada upozornila na typografické a formální (chybné datum, personální změny) nedostatky. 

Před finálním tiskem budou tyto chyby opraveny. 

 

3. Ostatní, diskuze 

Omlouvání absence přes systém Bakalář 

S přihlédnutím k výsledku ankety mezi rodiči se pedagogická rada rozhodla setrvat 

u stávajícího systému omlouvání absence žáků. 

Nepřítomnost zástupce kraje na minulém zasedání školské rady 

Ředitel školy vysvětlil okolnosti, za kterých došlo k nepřítomnosti JUDr. Ivety Hajlichové 

na červnovém zasedání. Za vzniklé nedopatření se omluvil. 
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Hodnocení maturitních zkoušek 

Ředitel seznámil školskou radu s výsledky šetření ČŠI a s opatřeními, která přijal 

a která by měla vést ke snížení neúspěšnosti žáků u maturitní zkoušky. 

Stížnost na pana učitele Ing. Petra Medka 

Paní Fialová se dotazovala na novou stížnost na pana Medka. Pan ředitel odpověděl, 

že vzniklou situaci aktuálně řeší. 

 

Dne 1. 11. 2018 zapsal D. Pospíšil    Zápis ověřila BcA. Zdeňka Fialová 

 

 

Mgr. Petra Rybářová 

Předsedkyně školské rady 


